

MGA-17A-700S2F

Twin Lines Double Folding Sheet Protector Sealing And Cutting Machine

雙折雙線資料袋封切機



MGA-17A-700S2F 雙折雙線資料袋封切機

Twin lines double folding sheet protector sealing and cutting machine

SPECIFICATION

Max-cutting Size / 有效剪裁	508 (L) x 558 (W) mm
	228 (L) x 558 (W) mm
Film Thickness / 封切厚度	0.03~0.1 mm
Production Per Min / 每分鐘產量	40~90 pcs/min
Motor / 動力	3 hp
Heater / 電熱	1.5 kw

Power Required / 全台備電	3.7 kw
Machine / 機械	6000 (L) x 950 (W) x 700 (H) mm
N.W. / 機械重量	5400 kg
G.W. / 裝箱毛重	6200 kg
Spare Parts / 配件	1. 工具箱 / Tool Box 2. 加熱銅刀 / Thermo Cutter



1. 空氣壓縮機 / Air Compressor
2. 11孔打孔模具 / 11 Holes Punching Mold
3. 31孔打孔模具 / 31 Holes Punching Mold
4. 三角對折機 / Triangle Folding Unit
5. 雙對折裝置 / Double Folding Unit

6. 墨西哥帽打孔 / Mexican Hat Shape Punch Mold

FEATURES

- This unit designed especially for all kinds of data pocket, from material in-feeding to finished product. It may be completed on production line which will save labor cost and increase production capacity.
- 2. This unit uses special cutter and sealer to do synchronous action to ensure the size of the data bag be uniform, the sealing line be neat and elegant and the waste ratio may get down to the minimum.
- This unit may choose to use all kinds of precision and durable punching mold with very low breakdown rate, and may match servo motor and digital computing unit for length control to make very precise punching position which is uneasy to run off.
- 4. This unit uses high quality, high performance parts to incorporate with all kinds of control and monitor systems. During operation, anything unusual may automatically stop the machine with alarm to avoid waste material and to protect the machine.
- 5. The sealing equipment is the special design which may enable the data pocket to be in different specifications and types, the purpose of application covers a wide range.

- 本機是專為各種資料袋設計,從原料到成品,可在全自動的生產線上完成,節省人工成本、增加產能。
- 本機採用特殊的切刀與封刀同步動作,使生產的資料袋尺寸一致,封口整齊美觀,廢料率降至最低。
- 本機可選採用各種精密耐用打孔模具,其故障率非常低,並配合打孔電 眼動作,使打孔位置非常精確不易跑位。
- 本機採用高品質,高效率的零件,配合各種控制監視系統在運轉中有任何問題皆可自動停機並發出警報,可避免浪費原料並保護機合。
- 封口設備採用特殊活動矽膠環帶設計,可使資料袋規格,樣式能夠多種 變化,用途非常廣泛。

銘機實業股份有限公司 MING JILEE ENTERPRISE CO., LTD.

No.76-8, Minghe, Minghe Vil, ShanShang Dist, Tainan City, Taiwan (R.O.C) Tel: +886-6-578-3420 Fax: +886-6-578-3347 E-Mail: mingjilee@mail.mingjilee.com

